
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 9.11.2021 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 9.11.2021 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 

Neprítomní: 

Poslanci: p. Katarína Gajdošová 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky  
7. Odpredaj parciel v majetku obce 
8. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce a ostatných 
prítomných občanov na zasadnutí obecného zastupiteľstva, z ktorého sa vyhotovuje zvukový záznam. 
Dodala, že poslankyňa p. Katarína Gajdošová sa nezúčastní rokovania zo zdravotných dôvodov.    

K bodu č. 2 

Starostka obce povedala, že by v prvom rade chcela určiť za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú 
a za overovateľov zápisnice navrhla p. Janku Masárovú a p. Ing. Petra Dingu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Starostka obce povedala, že ďalším bodom programu je schválenie programu rokovania podľa 
pozvánky, ktorú poslanci obdržali a opýtala sa, či podľa nej môžu pokračovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala ďalším bodom programu, ktorým je kontrola uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva. Povedala, že okrem procedurálnych uznesení, ako je určenie 
zapisovateľky, overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania , poslanci schválili VZN 
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č.1/2021 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Vaďovce, Dodatok č. 4 k všeobecne 
záväznému nariadeniu č. 1/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 
mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške 
príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie 
podmienok úhrady v školskej jedálni obce Vaďovce, zobrali na vedomie správy zo zasadnutí 
Finančných komisií, ktoré predniesla predsedníčka p. Mgr. Daniela Kontinová a na základe jej správy 
z FK poslanci schválili II. úpravu rozpočtu obce Vaďovce na rok 2021, vykonanie opravy strechy ZŠ 
Vaďovce za účelom odstránenia havarijného stavu, čerpanie úveru z Prima banky na obdobie 10 
rokov, v sume 100 000 € pri zákonom stanovených podmienkach. Ďalej zobrali na vedomie stanovisko 
hlavnej kontrolórky k Návrhu na prijatie návratnej finančnej investície na riešenie havarijnej situácii na 
budove obecného majetku- Materská a Základná škola v sume 100.000,- €, schválili výkon inej 
zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky ako zamestnanec v spoločnosti podľa zákona 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení, § 18, ods. 1. za podmienky, že obec Vaďovce nebude vystupovať ako partner v 
obchodných vzťahoch, zakúpenie pozemkov p.č. 3512 o výmere 39 m2, p.č. 3955/11 o výmere 52 m2, 
p.č. 3955/12 o výmere 420 m2 a p.č. 997 o výmere 348 m2 za 4 200€ a II. zmenu rozpočtu s 
upravenou položkou v kapitálovej časti 711001 nákup pozemkov v sume 4 200€ s vplyvom na úpravu 
hospodárskeho výsledku na sumu 5 439,36€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 
Starostka obce pokračovala bodom programu ohľadom správy z rokovania Finančnej komisie 
a požiadala o slovo p. Mgr. Danielu Kontinovú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa Finančná komisia zišla 21.10.2021. Povedala, že prvým 
bodom rokovania bola obnova úradných tabúľ v strede obce, FK boli predložené 4 cenové ponuky, 
pričom len z jednej bolo zrejmé, že vyhovuje kritériám.  Po krátkej diskusii komisia odporučila preveriť 
ostatné 3 ponuky a rozhodnúť na ďalšej FK, podľa zistených informácii.  
V ďalšom bode p. starostka predložila zápis z vykonanej technickej kontroly na  obecnom vozidle. Z 
protokolu bolo jasné o aké závady na vozidle ide, a čo je nutné opraviť, aby bolo vozidlo technicky 
spôsobilé pre potreby obce. Komisia po diskusii odporučila starostke obce dať vozidlo na nutnú 
opravu do dohodnutého autoservisu a súhlasili s predpokladanou cenou za opravu a vykonanie 
technickej kontroly.  
Povedala, že ďalším bodom sa FK zaoberala odpredajom pozemkov vo vlastníctve obce. Prvým 
pozemkom bol pozemok p. Piláta, ktorý FK už viackrát riešila a na základe odporúčania už z minulých 
komisií bol predložený skutočný geometrický plán pozemku, vtedy komisia ešte odporúčala stavebnej 
komisii vykonať obhliadku, ktorá sa uskutočnila ale p. Pilát vtedy nebol doma a komisia naďalej 
odporúča  pozemok odpredať za 7€/1m2 s tým, že sa ponechá voľný pás zhruba 50cm od cesty, čiže 
odpredať len pôvodnú požadovanú časť pozemku. Komisia sa ďalej zaoberala odpredaju pozemku p. 
Petrovičovej, ktorý sa nachádza v katastrálnom území Stará Turá, o výmere 56 m2, druh pozemku - 
zastavaná plocha a nádvorie, v rekreačnej oblasti Dubník. FK sa už touto žiadosťou zaoberala, taktiež 
stavebná komisia vykonala obhliadku predmetného pozemku. Keďže ide o pre obec neupotrebiteľný 
pozemok a obec nemá na pozemok ani žiadny prístup, odporúča  v prípade odpredaja postupovať 
podľa osobitného zreteľa a navrhuje cenu 10€/ 1m2. Tretím riešeným odpredajom bol pozemok p. 
Dlhého, ktorý požiadal o odpredaj pozemku o výmere 3m², kde pri zameraní uvedenej nehnuteľnosti 
sa po kolaudácii zistilo, že pozemok zasahuje do obecného pozemku. Keďže p. Dlhý požiadal 
o odpredaj za podmienok hodných osobitného zreteľa, komisia odporúča zavesiť zámer odpredaja na 
úradnú tabuľu a odpredať pozemok za 7€/ 1m2. 
V ďalšom bode starostka obce rokovania FK predložila finančnej komisii doklad o vyplatení škodovej 
udalosti na kontajnery na nadrozmerný odpad, ktorý bol poškodený následkom požiaru v apríli tohto 
roka. Poisťovňa vyplatila 1558 € za škodu, pričom spoluúčasť obce je 33,19 €. Komisia navrhuje za 
vyplatenú sumu kúpiť nový kontajner  na nadrozmerný odpad. 
Ďalej p. starostka informovala členov komisie o finančnom dare v hodnote 1050 €, ktorý obci poskytne 
p. Miklášová žijúca v zahraničí a taktiež o finančnom dare 900 € od firmy Oxymat. Oba finančné dary 
budú použité na nákup školských lavíc a stoličiek do ZŠ Vaďovce. 
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V poslednom bode pani starostka informovala, že Environmentálny fond vyhlásil výzvu na 
Predchádzanie vzniku a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov, kde jednou z 
ponúk je aj  mulčovač. Po krátkej diskusii komisia odporučila starostke obce pripraviť potrebné 
dokumenty a podať žiadosť o predmetnú dotáciu na Environmentálny fond. 
V bode rôzne FK diskutovala o susedskom spore medzi pánom Hulínom a pánom Ďurišom ohľadom 
zarastajúceho plotu a rozrastajúcom sa orgováne, ktorý siaha na obecnú komunikáciu. Taktiež sa 
členovia FK informovali ako sa postúpilo so zámenou pozemkov medzi obcou a rodinou 
Šumichrastovou a medzi obcou a p. Júliou Miklášovou. Komisia ďalej   diskutovala o osadení 
elektrických stĺpov pri hlavnej ceste v smere na Hrachovište. P. starostka informovala, že už ohľadom 
toho oslovila dve firmy, ktoré by mohli vykonať montáž verejného osvetlenia a súhlasila, že osloví ešte 
tretiu firmu a následne sa  vykoná osadenie stĺpov a osvetlenia.  P. starostka tiež informovala, o 
podpísanej zmluve s firmou ktorá bude realizovať opravu strechy na budove ZŠ a MŠ Vaďovce a 
predpokladá, že do dvoch týždňov by sa oprava na streche mohla začať. 
Ďalej komisia diskutovala o rekonštrukcii múru na briežku, kde je nutná oprava oporného múru. 
 
Starostka obce poďakovala za správu zo zasadnutia FK a navrhla poslancom zobrať túto správu na 
vedomie.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6  
Starostka obce pokračovala bodom programu s číslom 6, ktorým je Správa nezávislého audítora z 
auditu účtovnej závierky, Správa k ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov a 
Výročná správa k 31.12.2020. Povedala, že audítorka konštatuje, že je všetko v poriadku a opýtala sa, 
či k nej poslanci chcú niečo dodať.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či existuje nejaký podrobnejší formulár chýb, nejaký podrobnejší 
„výcuc“. Povedal, že toto je len výrok, kde konštatuje  nejaký jej záver. 
Starostka obce povedala, že to je medzi audítorkou a účtovníčkou obce, ak majú medzi sebou nejaký 
list, kde audítorka píše účtovníčke, akým chybám sa má prípadne do budúcna vyvarovať.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či do toho môžu nahliadnuť.  
Starostka obce povedala, že to nie, že do toho ani ona nenahliada. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že nie je  potrebné, aby do toho videli.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nejde o to, že je to potrebné ale či to  môžu vidieť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to poslanci môžu ale bude to predmetom Finančnej komisie.  
Starostka obce povedala, že sa bude informovať u audítorky, ako postupovať s takýmto dokumentom.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre a že k samotnému výroku nemá nič.  
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, či poslanci berú na vedomie Správu nezávislého audítora 
z auditu účtovnej závierky, Správu k ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov a 
Výročnú správu k 31.12.2020. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či bude Výročná správa zverejnená aj na internete.  
Starostka obce povedala, že je Výročná správa zverejnená tam, kde má byť zverejnená a že ju 
môžeme dať aj na obecnú stránku. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
Starostka obce pokračovala ďalším bodom rokovania, ktorý sa týkal odpredajom pozemkov. Začala 
s odpredajom pozemku p. Jánovi Pilátovi. Povedala, že sa jej neozýva, kontaktovala aj jeho syna ale 
bez odpovede, takže bude odpredaj musieť ešte mesiac počkať.  
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Starostka obce pokračovala odpredajom pozemku p. Petrovičovej, kde FK odporúča pozemok 
odpredať za podmienok osobitného zreteľa za sumu 10€ za 1m2. Pozemok je vo výmere 56m2 a ide 
o pozemok parcely reg. C, č. parcely 17490/9 v k.ú. Stará Turá. Opýtala sa poslancov, či k tomu chcú 
niečo dodať a následne dala za odpredaj hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga požiadal o poznámku do zápisnice, že išli poslanci s cenou pozemku nižšie ako u 
p. Podoliako a to z dôvodu, že je na pozemku svahovitosť a je to zaťažené nejakým odvodňovacím 
kanálom. 
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že pôvodne navrhovali 15€ za 1m2 ale po obhliadke skonštatovali 
spolu so Stavebnou komisiou, že navrhujú  cenu pozemku 10€ za 1m2. 
Starostka obce súhlasila a povedala, že sa to pridá do uznesenia.  
 
Ďalším odpredajom je pozemok pre p. Dlhého, kde ide o parcelu reg. C, č. parcely 790/4, odčlenený 
GP ako parc. č. 790/4, o výmere 3m2 v k.ú. Vaďovce, číslo LV č. 861, druh pozemku zastavaná 
plocha. Starostka obce dala hlasovať. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8  
Starostka obce pokračovala bodom rôzne. Hovorila o darovacej zmluve od p. Miklášovej. Povedala, 
že peniaze už na účet obce nabehli, aj keď s tým boli menšie komplikácie a riaditeľka školy už pracuje 
na objednaní nových lavíc. Povedala, že obecné auto je už opravené za sumu, ako jej bola 
napočítaná. K poistnej udalosti starostka dodala, že im na FK predloží cenové ponuky nových 
veľkokapacitných kontajnerov a podľa toho by sa zakúpil. Konštatovala, že firma Gajdoš, ktorá bude 
rekonštruovať strechu školy, už zváža materiál a čoskoro s prácami začnú, ďalej podala žiadosť na 
Envirofond ohľadom zaobstarania mulčovača. Opýtala sa p. Mgr. Daniely Kontinovej, či na niečo 
nezabudla.  
P. Mgr. Daniela Kontinová jej pripomenula stĺpy verejného osvetlenia.  
Starostka obce povedala, že obdržala dve cenové ponuky z troch oslovených firiem. Povedala, že p. 
Vydarený dodal cenovú ponuku na sumu 3 117,60€ a p. Mudraninec na cenu 2 824,44€.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či sú to cenové ponuky na 2 kusy stĺpov.  
Starostka obce povedala, že sú to cenové ponuky na 3 kusy stĺpov a nevie dokonca, či aj na 4 kusy 
stĺpov aj s prekládkou.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam nebude prekládka, nakoľko tam stĺp ostane a nová bude 
len lampa, že pôjde o stĺp oproti a o lampu.  
Starostka obce povedala, že im to vysvetľovala, aby to takto nacenili.  
Poslanci ďalej komunikovali ohľadom verejného osvetlenia.  
Po diskusii sa poslanci dohodli, že sa p. Miroslav Stančík pokúsi zohnať 2 kusy stĺpov v čo najlepšej 
cene a súhlasia s cenovou ponukou firmy EL-IV s.r.o.. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či sa budú lampy platiť z rezervného fondu. 
Starostka obce povedala, že by to mohlo byť uhradené z rezervného fondu, nakoľko je to cca 2 800€ 
+ suma za 2 kusy stĺpov.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by sa to mohlo zapracovať do rozpočtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bude budúci týždeň zvolaná Finančná komisia, nakoľko bude 
7.12.2021 zasadnutie OZ a 15 dní pred ním musí návrh rozpočtu visieť na úradnej tabuli.  
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Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, že poslanci schvaľujú cenovú ponuku od firmy EL-IV 
s.r.o. a zakúpenie 2 kusov stĺpov v čo najlepšej cene.  
P. Ing. Peter Dinga dodal, že by mohol pomôcť s osekaním stĺpov, ak by mu niekto zo susedov mohol 
poskytnúť elektrinu a šetrne by z nich odstránil betón. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa nejak doriešil susedský spor medzi p. Hulínom a p. 
Ďurišom.  
Starostka obce povedala, že žiaľ nie a bude asi potrebné tam ísť a oboch si ich zavolať na stretnutie 
a prediskutovať to s nimi.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková požiadala predsedníčku Finančnej komisie p. Mgr. Danielu Kontinovú, 
aby jej mailom posielala pozvánku na rokovanie FK, nakoľko sa jej naposledy sms-ka stratila, tak 
nevedela, že je FK a preto neprišla.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ju na poslednú FK ani nevolala lebo jej bolo povedané, že tak 
ako p. Ing. Hrušová nie je povinná chodiť na zasadnutia tak ani HK.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že ona na zasadnutia chce chodiť a vie, že to nie je povinnosť 
ale ona chce chodiť na každú FK a je to jej právo.  
Starostka obce dodala, že by mali byť stretnutia FK aj zverejnené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej bývalá HK vždy hovorila, prečo ju na zasadnutia volávajú, 
že nie je povinnosťou HK chodiť na všetky zasadnutia FK.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že by sa podľa zákona mala zúčastňovať a ona sa chce 
zúčastňovať a preto by ju chcela poprosiť, aby jej posielala pozvánku na zasadnutie FK. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mal jednu vec od občanov, že ako si  teraz pred sviatkom Všetkých 
svätých čistili hroby, tak tým ako sa cintorín rozrastá, nedá sa tadiaľ poriadne ani chodiť alebo niečo 
vynášať, hlavne tí, čo majú hroby v 2. alebo 3. rade. Opýtal sa, či by sa nezamysleli nad niečím takým, 
aby zarezervovali do budúcna nejaké priestory na prístupové cesty lebo sa nám z toho stane 
mravenisko a môže to byť problém aj pri rekonštrukciách.  
Starostka obce povedala, že to majú v pláne, že tam zvrchu už ani nepochovávajú a navrhuje, aby 
tam stavebná komisia niekedy šla a vyznačili to.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to bolo fajn ale myslí si, že by bolo dobré prizvať niekoho, kto má 
možno trochu viac architektonického, či estetického cítenia a vedel by povedať, kde by bola cesta 
najvhodnejšia.  
Starostka obce povedala, že by možno rada ešte posunula plot vyššie a to tam, kde leží p. doktor 
Cibulka a že sa tam už aj navážajú kamene, aby sa to tam spevnilo a dole by sa už len spúšťali také 
kazety a tak.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to bolo dobré tam ísť a aspoň to vykolíkovať.  
Starostka obce povedala, že tam môžu ísť. Povedala, že nám jeden pán bude robiť elektronizáciu 
cintorína, nakoľko to p. Hučková dodnes robí celú evidenciu ručne a pokúsi sa ich opýtať, či by im 
s tým nevedeli pomôcť. Povedala, že nám budúci rok končí desaťročná lehota zaplatených nájomných 
zmlúv, takže nás na budúci rok čaká ich obnovovanie. Starostka ďalej hovorila o elektronizácii 
cintorína. Ďalej hovorila o ponuke obec zahrnúť do turistickej mapky. Cena by bola cca 300€ a dostali 
by sme asi 60 výtlačkov.  
Poslanci sa zhodli, nech je celková suma na cenovej ponuke aj s bližšími informáciami a prerokujú to 
na FK.  
Starostka obce povedala, že by s poslancami rada prerokovala ešte jednu vec, aj keď jej ju už raz 
zamietli. Povedala, že dnes volala s audítorkou a išlo o tie peniaze, čo sa Obecnému úradu podarili 
zarobiť z testovania. Povedala, že jej audítorka povedala, že by sa peniaze mali do konca roka minúť 
na to, čo si rozhodneme. Povedala, že ide o rekonštrukciu kancelárie, ktorá sa odložila z dôvodu, že 
sa nevedelo, či bude potrebné kúpiť nové obecné vozidlo alebo ako dopadne financovanie opravy 
strechy ZŠ. Starostka povedala, že cenová ponuka, ktorú vtedy predložila, bola na nejakých 8 600€ 
ale verí, že to nebude toľko, nakoľko by sme nakoniec robili menej stavebných úprav.  
P. Janka Masárová povedala, že vedia, že je to potrebná vec a že to už dlhšiu dobu pracovníčky 
žiadajú.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či to musí byť minuté.  
Starostka obce povedala, že áno, že kvôli tomu audítorke dnes volala, aby si to overila. Povedala, že 
ide o kód zdroja štátneho rozpočtu. 
Hlavná kontrolórka to potvrdila. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či to môže ísť na stavebný účel. 
Starostka obce povedala, že to môže ísť na stavebný účel.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že už boli p. Ing. Holotom niekoľkokrát vyzvaní, aby si spravili nejaký 
zoznam vecí, čo by chceli spraviť a priradili by im prioritu.   
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P. Jaroslav Bača navrhol, aby na FK každý prišiel s tým, čo ho napadne a dali to nejakým štýlom na 
papier a porozprávať sa o tom.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by si každý tie svoje priority mohol povedať. Povedal, že ak to môže 
byť aj na stavebné účely, tak ani strecha ešte nie je dokončená a tam im môže niečo vyskočiť. 
Povedal, že tam majú zarezervovaných 20 tisíc z RF + úver 100 tis. a malo by to vyjsť ale to presne 
nevieme. Povedal, že aj opravu briežku pred sebou tlačia 3 roky. 
Starostka obce povedala, že aj o rekonštrukcii kancelárie sa dlho hovorí.  
P. Janka Masárová povedala, že ide ale o peniaze, ktoré si všetky zarobili oni tým, že víkend čo 
víkend testovali. 
Starostka obce povedala, že sa všetky na tom podieľali a že keby to nevybavila tak, ako to vybavila, 
tak by na tom obec ešte prerobila.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak môže, tak by to uzavrela tým, že sa aj tak ide riešiť III. 
úprava rozpočtu, kde by to malo byť zahrnuté a ide sa robiť nový plán rozpočtu na nasledujúce tri 
roky, tak by to nechala na zasadnutie FK, kde by sa rozhodli.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by sa rád spýtal ohľadom žúmp, či už obec robila nejaké námatkové 
kontroly u občanov, ako likvidujú odpadové vody.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že nie, nakoľko poslancom povedali, že to budú robiť až vtedy, 
keď sa uvoľní situácia s kovidom.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to neznamená, keď je kovid, že to môžu púšťať kade-tade. Povedal, že 
sa pýta preto lebo ak v obci zasmradne žumpa, je to vždy povedané na „bytovkárov“ a začína to byť 
viac než diskriminačné.  
Poslanci ďalej diskutovali o púšťaní žúmp.  
Starostka povedala, že bola dohodnutá s jednou pani, že budú robiť po domoch námatkovo kontroly 
ale potom jej to odmietla robiť kvôli kovid situácii. Povedala, že sa jej môže ešte ozvať.  
Starostka sa vrátila k prerábke kancelárii a povedala, že má pocit, že ponuka, ktorá bola na prerábku 
zhotovená nebola v hodnote cca 8 600€ ale len okolo 6 tisíc.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že jej muž išiel s traktorom smerom k studienke a našiel tam vyhodené 
veľké skrine.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na opravu kancelárie bola zatiaľ predložená len jedna cenová 
ponuka.  
Starostka obce povedala, že jej nikto iný z oslovených cenovú ponuku nepredložil.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je nová zmluva s vývozcami kontajnerov na šatstvo.  
Starostka obce povedala, že je s nimi zmluva a platiť sa im bude 50€ za rok ale s podmienkou, že to 
budú častejšie vynášať. Povedala, že už dva dni vkuse telefonuje ohľadom drvenia konárov a nedarí 
sa jej nikoho zohnať. Povedala, že sa zajtra na to má niekto prísť pozrieť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na zvoz konárov.  
Starostka obce povedala, že sa to začne hlásiť v miestnom rozhlase a vývoz bude.  
Poslanci komunikovali ohľadom obsahu budúceho zasadnutia FK.  
Starostka obce na záver rokovania poďakovala všetkým za účasť a popriala im pekný večer.  
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Janka Masárová, p. Ing. Peter Dinga 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
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